

Bestyrelsesmøde tirsdag den 19. april kl 20 til 22



Via teams.

Tilstede: Jens Aage Skare Nielsen (JSN), Ulrikka B. Nissen (UBN), Thomas Andersen (TA), Nicola P. Brown (NPB), Jesper Heiselberg (JH), Aske F. Persson (AFP), Preben Rasmussen (PR) Mikael Lai Rasmussen (MLR)

Afbud: Brendan Reed (BRE),

Referent: UBN

Punkt	Indhold	Beslutning	Ansvarlig
1. Dagsorden	Godkendelse af fremsendt dagsorden		
2. Opfølgning og status	<ul style="list-style-type: none">Opfølgning på repræsentantskabsmøde og planlægning af nye initiativer, der skal arbejdes med i juni og med i budget i august /UBNTurneringsudvalg /JH	<p>Der er brug for at tale om turneringsøkonomi. Både hvad angår udgifter til dommere, men eks også udgifter til transport. Vi arbejder på et Rugbyparlament den 20. august incl. økonomi og strategi.</p> <p>Kan vi være i Odense? JSN taler med Frederik om skole/klubhus.</p> <p>Mike har efterlyst dommere på FB til den kommende weekend. Lai har fået adgang til oversigt, hvor dommerne er dækket ind, men der mangler liniedommere. Rigtigt godt med opslag, så det er synligt, der er en udfordring.</p>	
3. Økonomi	<p>Thomas har rundsendt status. Evt. spørgsmål afklares på mødet.</p> <p>Midlerne til transport går stærkt. Der skal tages kritisk stilling til, hvad der prioriteres, når vi bruger af sporene.</p> <p>I år har Rugby Europe opkrævet turneringsgebyr fremfor at modregne i tilskud. Giver ny post i regnskabet. Tilrettet i budget.</p>	<p>JSN og UBN tager ønsket om online deltagelse til webinar og netværk med til DIF.</p> <p>UBN følger op overfor IKC/ Christian Pedersen. Der er eks. stadig ikke leveret konteringsplan fra IKC for 2022.</p> <p>Der er opkrævet 1000 kr fra de svenske klubber til B&U stævner.</p>	TA

4. Landshold rykkes op	Rugby Europe har pga. den ulykkelige situation i Ukraine tilbudt begge danske sevens landshold at rykke op og dermed deltage i en ekstra turnering i år. Vi har modtaget et ekstra bidrag fra Rugby Europe, men der skal stadig findes de ekstra midler. Kvinderne har midler stående og herrerne har også ekstra midler. Da vi i forvejen har disponeret midler i de kommende år til en overgangsordning, så skal midlerne findes ved enten sponsor eller en mindre egenbetaling.	Vi har accepteret at komme ind i Trophy rækken igen. En ekstraturnering efter ekstra tilskud er 42500. Der er aftalt med kvinderne at bruge af de ekstra sponsormidler fra 2021. For herrerne tages ekstra midler i 2022 på 30.000 og dermed mangler der 12.500. Der er lavet oplæg, som snart er klar til leads. Det er aftalt at hvis pengene ikke findes via sponsor, så opkræves der brugerbetaling.	JSN
5.Sponsorarbejdet	Status på 2022 indsats. Og 2023 pipeline. Der har været møde i udvalget den 11. april, hvor der blev talt standard på tværs af hold. Status på materiale, som spillerne kan bruge.	Lai orienterede om mødet, hvor der blev brugt energi på den ekstra turnering. Der arbejdes på ensartede priser, så vi ikke underbyder hinanden. Det arbejdes der videre på. Næste skridt er decidede sponsorpakker.	JSN/BR
6. WR ansøgning	Kort om status på WR ansøgning	Deadline på halvår er op mod sommer. Der er ikke kommet info ud... Der søges normalt om tilskud til Lais løn og uddannelse. Lai følger op, når der kommer nyt.	MLR
7.Kalender	Særlige datoer i det kommende år - valg til Rugby Europe, jubilæer, DIF strategi og møder, landskampe på hjemmebane? Hvem deltager hvor? DIF årsmøde 6. og 7. maj: Jens Åge og Ulrikka Landskamp 7. maj: Jens Åge. Lai, DM i Aalborg:	Bestyrelsen melder datoer til Ulrikka, så vi kan få sat navne på. Landskamp: Jens Åge, Lai, Ulrikka, Peter Munk deltager. Lai taler konkret med Rie om den kommende landskamp. Peter Munk hjælper gerne på dagen. JSN og UBN tager en snak med IKC om at landskampene er en fast opgave.	UBN
8. Ansvarsområder og klubkontakfordeling	Vi går gennem ansvarsfordelingen og klubfordeling.	JSN har ryddet op i listen og taget TA ud. Aske er sat ind, hvor Arvad ud, da de begge bor i Jylland. Ny bestyrelse giver anledning til, at vi rækker ud til klubberne og bekræfter vi er den. Emne liste kunne være: DM Sevens i Aalborg – ingen deltager, møde i august og strategi.	JSN og UBN

		Der kommer opdateret liste efter generalforsamlinger fra Rie på kontaktpersoner.	
9. Eventuelt	<p>Initiativpuljen fra DIF har deadline den 1. maj.</p> <p>Kan man købe en landsholdstrøje?</p>	<p>Preben og Aske ser på en ansøgning til U18 projekt. Incl. dommervej med liniedommere.</p> <p>Overvejelse på at søge til professionalisering af sponsor i forhold til forbund.</p> <p>Aske skal have adgang til Ekstranet.</p> <p>Man har tidligere kunne købe en trøje på Amagersport. Men der er pt usikkerhed om den nye leverandør. Hvis nogen har kontakt til mulige trøjeleverandører, så sig endeligt til.</p>	
10. Opfølgning		<p>JSN laver en video med fokus på trophyturnering og sponsor.</p> <p>Og velkomst til Aske.</p>	